

日期 Date

07-08年度 / 2007-2008

09/2007 - 06/2008

08-09年度 / 2008-2009

09/2008 - 06/2009

# 新一代領袖導航計劃

## 2007-2008及2008-2009

### New Generation Mentorship Program 2007-2008 and 2008-2009

新一代領袖導航計劃2007-2008已於2008年6月圓滿結束，在一連串的名人分享會、拜訪及研討會中，各Mentor和Mentee都獲益良多。新一屆的領袖導航計劃於2008年9月至2009年6月舉行，計劃參加者共36人，分18組。計劃為期一年，大會舉行一系列的活動，包括啟航禮、廣州考察團、名人導航會（共三次）和成果分享暨嘉許典禮，讓參加者建立學長式的關係，相互分享人生經驗和閱歷，擴闊彼此的眼界，共同成長。

New Generation Mentorship Program 2007-2008 was concluded in June 2008. Mentors and mentees benefited a lot from a series of sharing, visits and workshops. The Mentorship Program 2008-2009 was held between September 2008 and June 2009. The one-year program involved 36 participants who were divided into 18 groups. A series of activities were organized to forge mentorship between the mentors and the mentees. They were, namely, the opening ceremony, Guangzhou Study Tour, three Talks by Celebrities, Sharing Session and Award Presentation Ceremony. Mentors were given an opportunity to share the experience and stories in their lifetime with their mentees. The mentees got a chance to broaden their horizons and grow with their mentors.



大家在閉幕禮都滿載而歸！  
Participants with their certificates.



林瑞麟局長與大家分享他從政期間的趣事。  
The Secretary for Constitutional and Mainland Affairs Stephen Lam sharing his interesting stories in the government.



參加者拜訪中國外交部駐港特派員公署時專心聽講解。  
Participants visiting the Office of the Commissioner of the Ministry of Foreign Affairs of the People's Republic of China in the Hong Kong Special Administrative Region.

2007-2008



兩日一夜的廣州考察團令 Mentor 與 Mentee 更加熱絡。  
The trip to Guangzhou brought the mentors and the mentees closer together.

2008-2009



參加者在啟航禮透過輕鬆的遊戲，互相了解。  
Participants playing ice-breaking games.



龐愛蘭小姐以生動活潑的方式，勉勵大家無懼失敗挫折，勇於嘗試，活出精彩人生！  
Ms. Scarlett Pong encouraging participants to overcome hurdles and lead a beautiful life.



范徐麗泰太平紳士與參加者拍照留念。  
A group photo of Rita Fan and participants.